
Medborgarförslag om gångväg 
‐‐‐‐‐Ursprungligt meddelande‐‐‐‐‐ 
Från: Insyn Sverige ‐ Stockholms stad ‐ Spånga‐Tensta stadsdelsnämnd 
[mailto:no_reply@insynsverige.se]  
Skickat: den 16 januari 2018 15:19 
Till: Funktion Funktionsbrevlåda SD03 STADSDEL <spanga‐tensta@stockholm.se> 
Ämne: Inkommet medborgarförslag från insynsverige.se 
 
Rubrik: Gångväg Solskensbrinken‐Spånga station 
Förslag: 
Vill ta upp det medborgarförslag som inkom 2012‐10‐30 från Jan Sundström. 
Förslagsställaren önskade att den gångstig som leder genom skogen från Solskensbrinken 3 mot 
Spånga station iordningställs för att bekvämt kunna använda. Idag går den över stock och sten. 
Jag tror att beslutet blev att man skulle ha stigen i åtanke i samband med kommande planer på 
gångvägar. 
Det har nu gått några år och inget har hänt. 
Speciellt nu när gångvägen utmed järnvägen har varit avstängd för utbyggnaden av järnvägen så har 
det varit en lång omväg från Solhöjden till Spånga centrum och pendeltåget. 
Denna avstängda gångväg som bara skulle vara avstängd ca sex månader tycks dröja ytterligare. 
Att ta bort de största stenarna och lägga på en vävduk och därefter fylla på med grus för att jämna till 
ytan borde inte vara så svårt. För funktionsnedsatta är varje sparat steg guld värt. 
En liknande åtgärd gjordes mellan Rinkeby och Bromsten över en äng för några år sedan. 
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